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Abstract (en)
A measuring nozzle (10) and two optical measuring probes (11, 12) are built into the combustion chamber (4). The measuring nozzle is constructed
as a fuel injection nozzle. The construction of this nozzle (10) is such that at least a portion of the quantity of fuel it injects into the combustion
chamber is directed transverse to the swirling flow of the air. The two optical measuring probes (11, 12) are arranged downstream of the measuring
nozzle (10) in the direction of the swirling movement of the air. Relative to one another, the two measuring probes (11, 12) are located one behind
another in the direction of the swirling movement, with the result that the flame generated by the injection by the measuring nozzle passes the two
probes sequentially in time. <IMAGE>

Abstract (de)
Im Brennraum (4) sind eine Messdüse (10) und zwei optische Messonden (11, 12) eingebaut, wobei die Messdüse als Brennstoffeinspritzdüse
ausgebildet ist. Die Ausbildung dieser Düse (10) ist derart, dass mindestens ein Teil der von ihr in den Brennraum eingespritzten Brennstoffmenge
quer zur Drallströmung der Luft gerichtet ist. Die beiden optischen Messonden (11, 12) sind in Richtung der Drallbewegung der Luft stromunterhalb
der Messdüse (10) angeordnet. Relativ zueinander befinden sich die beiden Messonden (11, 12) in Richtung der Drallbewegung der Luft
hintereinander, so dass die durch die Einspritzung der Messdüse erzeugte Flamme die beiden Sonden zeitlich nacheinander passiert. <IMAGE>
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